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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 7/2024 

Datum konání: 10. 10. 2024 

Místo konání: Terén, malá zasedací místnost MÚ Kyjov    

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: dle prezenční listiny 

  

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Bc. Šárka Krakovská 

Čas jednání:  15:30 – 18:15  

 

Program jednání: 

1. Obchůzka areálu Aquavparku Kyjov 

2. Pan Zálešák a představení sbírky na rezervaci na Bradle 

3. Předběžné výsledky projektu mapování doupných stromů v kyjovských lesích 

4. Sázíme Česko 

5. Revitalizace Kyjovky  

6. Úprava zadání projektu na stavbu zázemí hřiště v Boršově  

7. Kácení dřevin 

8. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

1. Obchůzka areálu Aquavparku Kyjov 

Komise provedla obchůzku venkovní části areálu koupaliště v přítomnosti p. ředitele Ing. 

Černého za účelem zjištění stavu zeleně. Ing. Černý podal potřebné informace a zodpověděl 

dotazy členů komise. Vzhledem ke skutečnosti, že některé stromy opakovaně usychají byla 

diskutována otázka způsobu výsadby, vhodnosti zvolených druhů stromů, délky záruky 

poskytnuté realizační firmou, autorských práv architekta atd.  

 

 

2. Pan Zálešák a představení sbírky na rezervaci na Bradle 

Pan Zdeněk Zálešák seznámil komisi se záměrem a principy vzniku veřejné sbírky na vznik 

rezervace (bezzásahové zóny) na Bradle. Sbírka by měla sloužit jako náhrada za újmu a ztrátu 

LMK z nemožnosti těžit dřevo v této oblasti. Následovala diskuse ke způsobu hospodaření a 

obnově porostů v LMK.  
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3. Předběžné výsledky projektu mapování doupných stromů v kyjovských lesích 

Tento bod jednání byl přesunut na příští jednání komise. 

 

4. Sázíme Česko 

Mgr. Veverková informovala komisi o iniciativě „Sázíme Česko“, která pomáhá s výsadbou 

stromů a obnovou lesů. O této aktivitě již komise jednala na svém jednání dne 4. 4. 2024. Po 

návštěvě ŠLP Křtiny a článku na internetu (autorem článku je ředitel ŠLP Křtiny doc. Vrška) 

zaujaly LMK k této iniciativě negativní stanovisko. Komise tedy navrhuje výsadbu na 

zkoušku na pozemku o rozloze cca 0,5 ha.  

 

5. Revitalizace Kyjovky – aktuální stav  

Informace podal Ing. Kudláč - možnost zapojení a financování projektu prostřednictvím 

programu LIFE a zapojení obce Svatobořice-Mistřín do projektu. Program LIFE je finanční 

nástroj Evropské unie, který podporuje aktivity související se zlepšením životního prostředí a 

klimatu. Zahájení projektu bude časově posunuto, předpokládá se cca o rok. 

 

6. Úprava zadání projektu na stavbu zázemí hřiště v Boršově  

Tento bod jednání byl přesunut na příští jednání komise. 

 

7. Kácení dřevin 

Předložené podněty ke kácení dřevin: 

 ul. Havlíčkova (areál nového SDO)  – 2x ořešák, 4x trnka, tuje podél oplocení, 

 ul. K. Čapka – smrk, 

 městský park – 2x jírovec, 

 MŠ Za Stadionem – smrk, 

 silnice III/4301 – ořešák, 

 ul. U Sklepů – ořešák, akát (kácení bylo již realizováno). 

Komise nemá námitek ke kácení dřevin. 

 

8. Různé    

 

Mgr. Veverková 

 navrhla tvorbu nových pravidel města pro povolování staveb z hlediska adaptačních 

opatření, k této problematice by mohla vzniknout pracovní skupina s komisí výstavby a 

urbanismu, 

 dotazy na realizaci staveb BD na sídl. Lidická a na výstavbu supermarketu LIDL – 

odpověděla Bc. Krakovská a Mgr. Bednaříková, v případě BD Lidická bylo zahájeno nové 

řízení o vydání stavebního povolení, stavbu LIDLu bude realizovat ČSAD Kyjov a 

následně bude LIDLu pronajímat,    
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 pozvala členy komise na exkurzi do Ebrachu - jedná se o státní les v Bavorsku, kde 

hospodaří s velkým ohledem na podporu biodiverzity, pozvánka s podrobnostmi byla  

členům komise odeslána rovněž e-mailem dne 11.10.2024, 

 dotaz na jednání s občany ve věci výstavby nové stanice JSDH Kyjov – odpověděla Bc. 

Krakovská, jednání se ukuteční dne 16. 10. 2024 od 17:00 hod.  na místě před stávající 

hasičskou zbrojnicí, 

 dotaz, kdo zastupuje město ve sboru zástupců vlastníků pozemků při  realizaci KPÚ, 

odpověděl Ing. Blažek, v probíhajícím řízení na katastru Nětčice u Kyjova zastupuje 

město 2. místostarosta p. Filípek. Mgr. Veverková navrhuje, aby město zastupoval člen 

KŽP.  

 

Mgr. et MgA. Lungová 

 upozornila na uschlé stromy na sídl. Mezi Mlaty – nutné provést náhradní výsadby, 

 upozornila na nevyhovující provádění ořezů dřevin ze strany TSK. 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

14/2024  

Komise doporučuje RM prověřit dobu trvání záruky na vysazené stromy v prostoru 

koupaliště, provést novou výsadbu stromů za stromy uschlé s kvalitní přípravou výsadbové 

jámy, k výsadbě zvolit vhodné druhy stromů po konzultaci s Ing. Lattenbergem. V této 

souvislosti rovněž prověřit možné zásahy do autorského díla. 

 

15/2024 

Komise doporučuje RM využít aktivity Sázíme Česko ke zkušební výsadbě stromů k obnově 

lesa v Lesích města Kyjova na ploše 0,5 ha. 

 

 

Úkoly pro členy komise: ----------  

 

Termín dalšího jednání:   

7. 11. 2024 od 15:30 hod. – prohlídka stromů u kruhového objezdu na ul. Brandlova,   

od 16:00 hod. bude jednání pokračovat na MÚ Kyjov. 

         

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřila: Bc. Šárka Krakovská 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

 


